

移工於疫情期間，延後或取消返國休假，其取消機票  
之必要費用損失，由政府補償

**During the epidemic period, for Migrant workers who postponed or cancelled their vacation in returning home, losses or damages incurred in the cancellation of their tickets will be compensated by the government**



符合下列要件之移工，得向聘僱許可地之直轄市或縣(市)政府勞工主管機關申請機票損失補償，但不包括航空公司或原購票公司已退費金額：

- 一、於 109 年 3 月 17 日前，已取得本部核發聘僱許可，且於申請補償時聘僱許可仍有效之移工。
- 二、於 109 年 3 月 17 日以前已開立機票，且原訂返國航班之日期及所訂機票起飛時間於 109 年 3 月 17 日 16 時以後。以機票為憑。
- 三、每一移工以申請 1 次機票損失補償為限。但移工如經第三國轉機至來源國，其 2 段(含)以上航班之費用，可同次提出申請。

Migrant workers who meet the following requirements may apply to the labor authority of the municipality or county (city) government where the employment permit is granted

Apply compensation incurred for ticket losses/damages fees, but does not include the amount refunded by the airline or by the purchased ticket company :

- 1、On March 13, 2020, the company has obtained the employment permit issued by the head office, and the employment permit is still valid when applying for compensation.
- 2、The date of the original scheduled return flight and the departure time of the booked ticket is on March 17, 2020, after 16:00 onwards. Will be based according to the ticket.
- 3、Each Migrant worker is subject to one application for compensation incurred for ticket losses/damages fees. However, if the Migrant worker has a layover via a third country then on to the original destination, the costs of these flights (inclusive) can be submitted at the same time.

